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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO), Ordförande 

 Per Westberg (SPF) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Per-Erik Bergman (SPF) 

 Kerstin Johansson (PRO) 

  

Ersättare: Gun Marie Gunnars (SPF) 

 Ulla Nilsson (PRO) 

 Margareta Apelskog (SPF) 

 Bengt Arlevind (PRO) 

  

Ej Närvarande Gunilla Carlén (SPF) 

  

I tjänsten deltog: Annica Dominius 

 Josefin Johansson 

Nathalie Quintero 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Per Westberg                             Birgit Grahn                  

 

 
 

Bilagor:  1. Skrivelse från Sigvard Ländin 

2. Minnesanteckningar från mötet med anhöriga, Carema och Hässelby-Vällingby 

stadsdelsförvaltning den 29 oktober, 2008-11-04 

3. Protokoll angående driften av Råcksta sjukhem fört vid möte med anhöriga, Carema, och 

Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning den 19 november 2008. 

4. Brev från anhörig Ulla Foberg ställt till verksamhetschef Ann Bergman, Carema, Råcksta 

sjukhem. 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 10/2008 från sammanträdet den 17 november 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Per Westberg och Birgit Grahn utsågs att justera dagens protokoll den 9 december klockan 

11.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården, Skolörten och Råcksta 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. 

Bitte Löfgren, enhetschef på den kommunala hemtjänsten på seniorboendet, och 

fastighetsägaren Micasa kommer att bjudas in till nästa möte för att diskutera frågan om 

bildandet av ett boenderåd för seniorboendet. 

 

Nuvarande förtroenderåd på Hässelgården håller på att avsluta årets verksamhet och de pengar 

som finns kommer att gå vidare till nästa förtroenderåd. 

 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. 

Ett möte för de boende och deras anhöriga har genomförts. På grund av för trång lokal kom 

inte alla till tals och ett nytt möte kommer därför snart att hållas i stora salen på Skolörten. 

Micasa och stadsdelsförvaltningen kommer att bjudas in för en diskussion kring de tomma 

lägenheterna på servicehuset och att personal slutat. Förtroenderådet söker även nya 

medlemmar sedan flera medlemmar slutat. 

 

Gun Marie Gunnars meddelar att förtroenderådet på Råcksta vård- och omsorgsboende ännu 

inte haft något möte. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 16 december 2008 

Nedan följer de ärenden där pensionärsrådet har synpunkter. Övriga ärenden har 

pensionärsrådet tagit del av men har inga synpunkter på. 

 

Ärende 10. Verksamhetsplan år 2009 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd.  

Pensionärsrådet har haft en genomgång av och ställt frågor kring verksamhetsplanen för 2009. 

Rådet uttrycker oro över hur äldreomsorgen ska klara verksamheten med de ekonomiska 

ramar man har. 

 

Ärende 21. Ansökan till Brottsofferfonden om projektmedel för användning av 

riskbedömningmodeller i kvinnofridsarbetet. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 

 

Ärende 28. Ansökan om utvecklingsmedel från Hjälpmedelsinstitutet. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 
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§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Verksamhetsplan 2009 

Inga tillägg efter diskussionen kring ärende 10 på föredragningslistan till stadsdelsnämndens 

sammanträde 16 december 2008. 

 

Riktlinjer för bidrag till pensionärsorganisationer 

Annica Dominius informerar om stadsdelsförvaltningens förslag till riktlinjer för bidrag till 

utomstående organisationer inom äldreomsorgen. Pensionärsrådets uppfattning är att 

riktlinjerna är bra och tydliga och har i övrigt inga synpunkter på dem. 

 

Uppsökare Nathalie Quintero informerar 

Nathalie Quintero informerar hur hon lagt upp arbetet med den uppsökande verksamheten och 

vad hon informerar de äldre om. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Kunddrivna tjänster 

Annica Dominius informerar om ett projekt som kommer att drivas av Växthuset i samarbete 

med företaget WSP. Syftet är att undersöka vilka tjänster morgondagens pensionärer 

efterfrågar. Projektet kommer att pågå under två år och bland annat innefatta intervjuer med 

65-åringar och deras föräldrar. 

 

Information, ”Tänka efter före” 

Gun Marie Gunnars informerar om ett dokument från Kristianstad som heter ”Tänka efter före 

– mina önskemål när jag inte längre kan föra min talan” som fylls i av den äldre. Annica 

Dominius informerar att Stockholms stad har något liknande som kallas ”Dokumentet om 

mig”. 

 

Råcksta 

Sigvard Ländin informerar om de telefonkontakter han haft och de minnesanteckningar han 

har erhållit, från möten mellan anhöriga och representanter från Carema och 

stadsdelsförvaltningen, angående plan 7 och 8 på Råcksta vård och omsorgsboende (se 

bilagor).  

 

Pensionärsrådet beslutar att de anhörigas minnesanteckningar och protokoll snarast översändes 

till stadsdelsnämndens ledamöter inför sammanträdet den 16 december 2008. Rådet uppmanar 

stadsdelsnämnden att omedelbart vidta de åtgärder som behövs för att upprätthålla en bra vård 

och omsorg så att den oro som nu finns bland boende och anhöriga kan bli samarbete och 

förtroende. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger, preliminärt, rum på stadsdelsförvaltningen den 19 januari 2009 

kl. 9.00-11.00 i rum Markelius. 


